
Pierwszy trening Mateusza Cecelona na staszowskim stadionie
lekkoatletycznym! :) Coraz bliżej do zakończenia inwestycji, ale to nie
koniec! Na horyzoncie budowa zadaszenia, oświetlenie i sztuczne -
pełnowymiarowe boisko!

Zapraszamy do oglądania reportażu TVP: http://kielce.tvp.pl/26457031/w-staszowie-stawiaja-na-sport
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